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RG.0002.3*.2018 

 

Protokół  Nr XXXVIII/2018 

z sesji Rady Gminy Radomyśl nad Sanem 

z dnia 26 września 2018 roku 

odbytej w  siedzibie Urzędu Gminy w Radomyślu nad Sanem 

 

 

 

Sesja Rady Gminy Radomyśl nad Sanem rozpoczęła się o godz. 905, a zakończyła o 

godz. 1017. 

 

Ad.I. Godz. 905 

Sesję Rady Gminy otworzył Przewodniczący Rady Gminy Edward Wermiński, który 

powitał przybyłych radnych i gości zaproszonych. W oparciu o listę obecności 

stwierdził prawomocność obrad, ponieważ w chwili otwarcia posiedzenia w sesji 

uczestniczyło 14 radnych na ogólną liczbę 15 (nieobecny radny Bolesław Puka). 

Lista obecności radnych oraz lista pozostałych osób obecnych na sesji stanowią 

załączniki do niniejszego protokołu. 

 

Ad.II. Godz. 907 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił  porządek obrad sesji. 

Wójt Gminy Jan Pyrkosz zaproponował wprowadzenie do porządku obrad sesji 

nowego projektu uchwały w sprawie zmian w statucie Gminy Radomyśl nad Sanem w 

związku z sugestiami i uwagami wydziału prawa i nadzoru Podkarpackiego Urzędu 

Wojewódzkiego.  

Nowa uchwała byłaby podpunktem 3 w punkcie VII. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zgłoszoną zmianę w porządku 

obrad. 

W głosowaniu zmiana została przyjęta – 14 głosów „za”. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie porządek obrad po naniesionej 

zmianie. 

W głosowaniu zaproponowany porządek obrad po zmianie został przyjęty – 14 głosów 

„za” – jednogłośnie. 

Porządek obrad sesji: 

I. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

II. Przyjęcie porządku obrad. 

III. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Gminy z dnia 31.08.2018r. 

IV. Wystąpienie Wójta Gminy. 

V. Sprawozdanie z prac Komisji Stałej Rady Gminy (posiedzenie Komisji 

Rewizyjnej z dnia 7 września 2018r.). 

VI. Przedstawienie informacji z wykonania budżetu Gminy Radomyśl nad 

Sanem za I półrocze 2018 roku. 

VII. Przyjęcie uchwał Rady Gminy w sprawie: 

1) zbycia w trybie bezprzetargowym nieruchomości stanowiącej własność 

Gminy, 
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                2) zmian w uchwale budżetowej na 2018 rok, 

                3) zmian w Statucie Gminy Radomyśl nad Sanem. 

      VIII.  Interpelacje, zapytania i wolne wnioski radnych. 

 IX.     Zakończenie XXXVIII sesji Rady Gminy. 

 

Ad. III. Godz. 909                      

Przewodniczący Rady Gminy Edward Wermiński poinformował, że protokół  z sesji 

Rady Gminy z dnia 31.08.2018r. znajdował się zwyczajowo do wglądu w biurze 

obsługi Rady Gminy oraz został przesłany na adresy meilowe radnym, którzy wyrazili 

na to wolę. Protokół jest również dostępny na stronie internetowej www.radomysl.pl 

w BIP. W związku z tym Przewodniczący Rady Gminy zaproponował, aby przyjąć 

protokół bez odczytywania. 

Propozycja została zaakceptowana przez zebranych radnych. 

Protokół sesji Rady Gminy z dnia 31.08.2018r. został przyjęty bez odczytywania w 

głosowaniu – 14 głosów „za” - jednogłośnie. 

 

Ad. IV. Godz. 910 

Wójt Gminy Jan Pyrkosz  przedstawił informację z realizacji wniosków zgłoszonych 

na XXXVII sesji Rady Gminy Radomyśl nad Sanem odbytej w dniu 31.08.2018 r.  i 

Komisji Stałych. 

 

Wnioski radnej Marzeny Garbacz: 

1.”Proszę o wystąpienie z pismem do Rejonu Dróg w Stalowej Woli w sprawie 

naprawy pobocza na skrzyżowaniu drogi wojewódzkiej nr 855 z drogą nr 856 w 

kierunku Radomyśla.” 

Odpowiedź: 

Zostało skierowane pismo do Podkarpackiego Zarządu Dróg Wojewódzkich Rejon 

Dróg Wojewódzkich w Stalowej Woli.  

RDW w Stalowej Woli poinformował, że uzupełniono ubytki w poboczu materiałem 

kamiennym w obrębie skrzyżowania dróg wojewódzkich nr 855 Olbięcin – Stalowa 

Wola i 856 Antoniów – Dabrowa Rzeczycka. 

 

2. „Usunąć gałęzie świerkowe wystające na pas drogowy zasłaniające widoczność 

na w/w skrzyżowaniu – Dąbrowa Rzeczycka 134 nr działki 149/2.” 

Odpowiedź: 

Wniosek w najbliższym czasie zostanie zrealizowany. 

 

Wniosek radnego Jacka Pamuły: 

3. „Dokonać remontu przełomów na drogach gminnych wewnątrz wsi Rzeczyca 

Okrągła: 

1. Od zjazdu z drogi wojewódzkiej nr 855 do pomnika (ok. 15 dziur), droga która 

wypadła z położenia nawierzchni. 

2. Od pomnika do rozjazdu przy posesji p. Czarneckiego (krzyż) – ok. 10 dziur w 

drodze. 

W sezonie zimowym możliwa dewastacja całych nawierzchni.” 

 

http://www.radomysl.pl/
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Odpowiedź: 

Zostaną przeprowadzone remonty cząstkowe w terminie  do 31.10.2018 r.  

Wniosek radnego Juliana Geneji: 

4. „Proszę o interwencję w Zarządzie Dróg Powiatowych o wykonanie 

odwodnienia drogi na ulicy Legionów w Radomyśl nad Sanem. Informuję, że 

wody opadowe zalewają posesje mieszkających przy tej ulicy.” 

Odpowiedź: 

Zostało skierowane pismo do Zarządu Dróg Powiatowych w Stalowej Woli. Obecnie 

brak odpowiedzi. 

 

Wniosek radnego Stanisława Rybaka: 

5. „Proszę o możliwość sprawdzenia montażu lustra przy drodze powiatowej 

Witkowice – Chwałowice przy wyjeździe z drogi gminnej z przysiółka 

„Zaświęcie” . Obok skrzyżowania stoi budynek inwentarski, który ogranicza 

widoczność dla pojazdów wyjeżdżających z drogi gminnej, co stwarza bardzo 

duże zagrożenie.” 

Odpowiedź: 

Zostało skierowane pismo do Zarządu Dróg Powiatowych w Stalowej Woli. Obecnie 

brak odpowiedzi. 

 

Wnioski radnego Jerzego Gorczycy: 

6. „ Zwracam się z prośbą o wydzielenie pasa drogowego z mienia stanowiącego 

własność gminy w miejscowości Rzeczyca Długa do posesji o numerach domu 1 

do 3. Prośbę swą motywuję tym, że droga już istnieje ale nie jest wydzielona i 

mieszkańcy nie mogą uzyskać pozwolenia na budowę.” 

Odpowiedź: 

Został zlecony podział pasa drogowego z mienia stanowiącego własność gminy w 

Rzeczycy Długiej. 

 

7. „Zwracam się  z prośbą o przedłużenie (wyznaczenie) drogi do zbiornika 

retencyjnego w Rzeczycy Długiej od strony Musikowia.” 

Odpowiedź: 

Gmina podejmie działania w kierunku wydania decyzji o warunkach zabudowy na 

utwardzenie drogi dojazdowej do zbiornika retencyjnego. 

 

Wniosek radnego Bolesława Puki: 

8. „ Przewidzieć w budżecie gminy Radomyśl nad Sanem środki na wykonanie 

podjazdu dla osób niepełnosprawnych do budynku Domu Ludowego w Żabnie.” 

Odpowiedź: 

W bieżącym roku brak środków finansowych w budżecie Gminy na wykonanie 

podjazdu dla osób niepełnosprawnych. Ewentualnie istnieje możliwość zaplanowania 

funduszy na ten cel w roku następnym. 
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Wniosek Komisji Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa 

zgłoszony na posiedzeniu  

w dniu 28 sierpnia 2018r. 

 

Radny Ryszard Zbydniowski zgłosił wniosek o usunięcie dziury na drodze w 

Popowicach koło posesji p. Szeligi i p. Kozłowskich. 

Odpowiedź: 

Zostanie przeprowadzony remont cząstkowy w terminie do 31.10.2018 r.  

 

Wniosek Komisji Rewizyjnej 

zgłoszony na posiedzeniu  

w dniu 28 sierpnia 2018r. 

 

Komisja wystąpiła z wnioskiem o zaproszenie na kolejną sesję Rady Gminy 

przedstawiciela Przedsiębiorstwa Wody Polskie.  

Odpowiedź: 

Zostało wysłane zaproszenie do Zarządu Zlewni w Stalowej Woli. Brak odpowiedzi 

na dzień dzisiejszy. 

 

Wnioski Komisji Rewizyjnej  

odbytej w dniu 07.09.18r. r. dotyczącej analizy i kontroli 

wykonania funduszu sołeckiego za 2018 rok miejscowości z terenu gminy 

 

 

Radny Jerzy Gorczyca, w związku z ukazaniem się na stornie internetowej Gminy 

Radomyśl nad Sanem komunikatu Krajowej Izby Kominiarzy o obowiązkach 

właścicieli budynków w związku ze zbliżającym się rozpoczęciem sezonu 

grzewczego, zwrócił się z prośbą o wywieszenie na tablicach ogłoszeń w sołectwach 

informacji z danymi kontaktowymi kominiarzy.  

Odpowiedź: 

Dane kontaktowe osób świadczących usługi kominiarskie w załączeniu i zostały 

przekazane radnym i sołtysom sołectw w celu wywieszenia na tablicach ogłoszeń.  

 

Radny Jacek Pamuła powtórzył z sesji rady gminy z dnia 31.08.18r. wniosek o 

treści: 

„Dokonać remontu przełomów na drogach gminnych wewnątrz wsi Rzeczyca” 

Okrągła: 

1. Od zjazdu z drogi wojewódzkiej nr 855 do pomnika (ok. 15 dziur), droga która 

wypadła z położenia nawierzchni. 

2. Od pomnika do rozjazdu przy posesji p. Czarneckiego (krzyż) – ok. 10 dziur w 

drodze. 

W sezonie zimowym możliwa dewastacja całych nawierzchni.” 

Odpowiedź: 

Zostaną przeprowadzone remonty cząstkowe w terminie  do 31.10.2018 r.  
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Sołtys sołectwa Nowiny Sylwester Polanowski zwrócił się z prośbą o wsparcie 

finansowe kwotą 1200 zł. na remont drogi poprzez wynajęcie równiarki drogi 

położonej na tak zwanej „Kępie” prowadzącej do leśniczówki.  

Odpowiedź: 

Koszt równiarki 3 000,00 zł.  

Środki w funduszu sołeckim do wykorzystania 1 800,00 zł. 

Brakująca kwota 1 200,00 zł. 

 

Ad. V. Godz. 923 

Z-ca Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Jerzy Gorczyca odczytał protokół z 

posiedzenia Komisji z przeprowadzonej analizy i kontroli wykonania funduszu 

sołeckiego za 2018 rok miejscowości z terenu gminy odbytego w dniu 7 września 

2018r. 

Merytoryczna treść protokołu została zamieszczona poniżej: 

„Na wstępie posiedzenia Skarbnik Gminy Anna Szeliga poinformowała, że w 2018r. 

w budżecie gminy zaplanowano środki finansowe w ramach funduszów sołeckich w 

wysokości 382 149, 94 zł. natomiast na dzień 31 sierpnia zrealizowano zadania za 

kwotę 157 554,86 zł. Dodała jednak, iż w tym roku będą realizowane jeszcze 

zaplanowane zadania, na które podpisano umowy. Procent wykorzystania środków 

zwiększy się.   

Następnie Komisja dokonała analizy wykorzystania środków finansowych w ramach 

funduszu sołeckiego następujących miejscowości: 

1) Antoniów - plan i wykorzystanie funduszu przedstawił sołtys sołectwa Zbigniew 

Lachowski.  

Plan funduszu sołeckiego zakładał kwotę – 32 270,44 zł. wykorzystano kwotę 1 727,34 

zł. 

Komisja przyjęła do wiadomości przedstawioną informację. 

 

2) Łążek Chwałowski - plan i wykorzystanie funduszu przedstawił sołtys sołectwa 

Renata Wojewoda.  

Plan funduszu sołeckiego zakładał kwotę – 11 372,31 zł. wykorzystano kwotę 8 380 

zł. 

Komisja nie zgłosiła uwag do wykorzystania funduszu sołeckiego. 

 

3) Dąbrówka Pniowska - plan i wykorzystanie funduszu przedstawił sołtys sołectwa 

Renata Bartochowska.  

Plan funduszu sołeckiego zakładał kwotę – 18 904,42 zł. wykorzystano kwotę 6 182,08 

zł. 

Komisja nie zgłosiła uwag do wykorzystania funduszu sołeckiego. 

 

4). Nowiny – plan i wykorzystanie funduszu przedstawił sołtys sołectwa Sylwester 

Polanowski. 

Plan funduszu sołeckiego zakładał kwotę – 23 002,84 zł. wykorzystano kwotę 5 755, 

40 zł. 
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Sołtys zwrócił się z prośbą o wsparcie finansowe kwotą 1200 zł. na remont drogi 

poprzez wynajęcie równiarki drogi położonej w tak zwanej „Kępie” prowadzącej do 

leśniczówki.  

Komisja nie zgłosiła uwag do wykorzystania funduszu sołeckiego. 

 

5). Żabno  – plan i wykorzystanie funduszu przedstawił sołtys sołectwa  Bolesław 

Puka. 

Plan funduszu sołeckiego zakładał kwotę – 25 919,74 zł. wykorzystano kwotę  

11 330,71 zł. 

Komisja nie zgłosiła uwag do wykorzystania funduszu sołeckiego. 

 

6). Rzeczyca Okrągła– plan i wykorzystanie funduszu przedstawił radny Jacek Pamuła. 

Plan funduszu sołeckiego zakładał kwotę –22 965,92 zł. wykorzystano kwotę 7 435,73 

zł. 

Komisja nie zgłosiła uwag do wykorzystania funduszu sołeckiego. 

 

7). Musików – plan i wykorzystanie funduszu przedstawił sołtys sołectwa  Eugeniusz 

Żak. 

Plan funduszu sołeckiego zakładał kwotę – 12 295,26 zł. wykorzystano kwotę 5 199,47 

zł. 

Komisja nie zgłosiła uwag do wykorzystania funduszu sołeckiego. 

 

8). Radomyśl nad Sanem – plan i wykorzystanie funduszu przedstawił sołtys sołectwa 

Tadeusz Jędrzejewski. 

Plan funduszu sołeckiego zakładał kwotę – 36 922,70 zł. wykorzystano kwotę 

28 519,96 zł. 

Komisja nie zgłosiła uwag do wykorzystania funduszu sołeckiego. 

 

9). Dąbrowa Rzeczycka – plan i wykorzystanie funduszu przedstawił sołtys sołectwa 

Zofia Kasprowicz. 

Plan funduszu sołeckiego zakładał kwotę – 9 703,90 zł. wykorzystano kwotę 9 455,07 

zł. 

Komisja nie zgłosiła uwag do wykorzystania funduszu sołeckiego. 

 

10). Rzeczyca Długa – plan i wykorzystanie funduszu przedstawiła sołtys sołectwa 

Zofia Stec.  

Plan funduszu sołeckiego zakładał kwotę – 35 999,63 zł. wykorzystano kwotę 

29 779,30 zł. 

Komisja zwróciła uwagę na rozbicie na trzy punkty dotyczące tego samego zadania to 

jest: Pielęgnacja placów wiejskich i przystanków.  

 

Komisja nie dokonała analizy wykorzystania funduszu sołeckiego pozostałych sołectw 

ze względu na nieobecność sołtysów.  
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Komisja zwróciła się o wyjaśnienie na sesji rady gminy przez sołtys sołectwa Kępa 

Rzeczycka nie wykorzystanie środków na remont domu ludowego w tej 

miejscowości.” 

 

Radny Jacek Pamuła – członek Komisji Rewizyjnej - zgłosił uwagę do przytoczonego 

protokołu. Powiedział, że Komisja nie miała większych uwag do całości wykorzystania 

funduszów sołeckich przez wszystkie sołectwa.  

Wójt Gminy Jan Pyrkosz powiedział, że wykorzystanie przez sołectwa środków 

finansowych w ramach funduszów sołeckich nie jest na wysokim poziomie, ale sporo 

zadań będzie jeszcze realizowanych. Procent wykorzystania zwiększy się. Są zawarte 

umowy na kolejne przedsięwzięcia, ale które nie są zaksięgowane.  

 
Ad. VI. Godz. 932 

Skarbnik Gminy Anna Szeliga dokonała ogólnego przedstawienia informacji z 

wykonania budżetu Gminy Radomyśl nad Sanem za I półrocze 2018r. Powiadomiła 

także o pozytywnej opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o w/w informacji.  

Rada Gminy  przyjęła do wiadomości przedstawione dane.  

Informacja z wykonania budżetu Gminy Radomyśl nad Sanem za I półrocze 2018r. 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. VII/1. Godz. 944 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zbycia w trybie bezprzetargowym 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy przedstawiła Kierownik Zespołu 

Infrastruktury Izabela Szałaj.  

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt  pod głosowanie. 

W głosowaniu projekt uchwały został przyjęty – 14 głosów „za”. 

Uchwała XXXVIII/281/18 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. VII/2. Godz. 946 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmian w uchwale budżetowej na rok 2018 

przedstawiła Skarbnik Gminy Anna Szeliga. 

W związku z brakiem uwag do przedstawionego projektu uchwały Przewodniczący 

Rady Gminy poddał go pod głosowanie. 

W głosowaniu projekt uchwały przyjęto - 14 głosów „za” - jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXXVIII/282/2018 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. VII/3. Godz.953 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmian w Statucie Gminy Radomyśl nad 

Sanem przedstawiła Sekretarz Gminy Ewa Marynowska. 

Komisje Stałe Rady Gminy nie rozpatrywały przedłożonego projektu uchwały. 

Nie zgłoszono uwag do w/w projektu uchwały, wobec powyższego Przewodniczący 

Rady Gminy poddał go pod głosowanie.  

W głosowaniu projekt uchwały przyjęto - 14 głosów „za” - jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXXVIII/283/2018 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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Ad. VIII. Godz. 1000 

Radna Lucyna Jurkiewicz zaprosiła wszystkich zebranych na uroczystość odsłonięcia 

tablicy pamiątkowej poświęconej 100 rocznicy odzyskania przez Polskę 

niepodległości. Uroczystość odbędzie 13 października o godz. 15.00 obok domu 

ludowego w Dąbrówce Pniowskiej. 

Wójt Gminy Jan Pyrkosz nawiązując do obchodów rocznicy powiedział, że 

harmonogram  obchodów 100. Rocznicy odzyskania niepodległości w Gminie 

Radomyśl nad Sanem jest bogaty. Część uroczystości już się odbyła, m.in. - 

odsłonięcie tablicy – 100 lat odzyskania niepodległości w Nowinach, inscenizacja 

historyczna – 100 lat odzyskania niepodległości na przejściu granicznym w Dąbrowie 

Rzeczyckiej czy odsłonięcie pomnika na 100 lat odzyskania niepodległości w 

Rzeczycy Długiej. Wójt podziękował wszystkim organizatorom za podjęte inicjatywy 

dla uczczenia tej ważnej dla kraju rocznicy. 

Będąc przy głosie Wójt udzielił informacji w kwestii planowanych i realizowanych 

inwestycji tj.: 

1) Gmina pozyskała dodatkowe środki w ramach przyznanej promesy w kwocie 

538 tyś. zł. na budowę mostu w Rzeczycy Długiej. Całkowity koszt budowy 

wyniesie 788 tyś. zł. Pozostałą cześć środków będzie pochodziła z budżetu 

gminy. W drodze przetargu został wybrany wykonawca inwestycji. Wójt 

nadmienił, że przeprowadzono dwa przetargi na wyłonienie firmy, która 

zrealizowałaby to zadanie.  

2) Wybrany został  wykonawca na budowę dodatkowego oświetlenia ulicznego w 

Dąbrowie Rzeczyckiej i Dąbrówce Pniowskiej.  

3) Trwają prace remontowe domów ludowych w Pniowie i Dąbrówce Pniowskiej 

– koszt będzie pokryty ze środków gminnych i pozyskanych dotacji. 

4) Aktualnie prowadzony jest remont starej plebanii w Pniowie pod potrzeby 

założenia Domu Seniora w ramach programu Senior +. Koszt wykonania 

wyniesie prawie 500 tys. zł., ale gmina pozyskała środki z zewnątrz tj. od 

wojewody podkarpackiego blisko 300 tys. zł. i Caritasu – 130 tys. zł. 

5) Wkrótce nastąpi otwarcie punktu przedszkolnego w szkole w Rzeczycy Długiej. 

6) Trwają prace budowlane przy budowie garażu dla jednostki OSP w Antoniowie.  

7) W ostatnim czasie został dokonany odbiór technicznych przydomowych 

oczyszczalni ścieków w Nowinach w ilości 93 szt. Koszt budowy pokrył budżet 

gminy, ale w dużej części zostanie pokryty z pozyskanej dotacji.  

8) Gmina otrzymała promesę w wysokości 160 tys. zł. z  programu na usuwanie 

skutków powodzi z przeznaczeniem na remont dróg prowadzących do śluz 

wałowych w Antoniowie i Woli Rzeczyckiej. Udział własny gminy wyniesie 

20% kosztów zadania.  

Radny Bogdan Oszust wystosował zaproszenie dla wszystkich zebranych na 

uroczystość odsłonięcia i poświęcenia pamiątkowej tablicy wykonanej w związku z 

100 rocznicą odzyskania niepodległości. Uroczystość odbędzie się 14.10. br. obok 

domu ludowego w Pniowie. 
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Sołtys sołectwa Rzeczyca Długa Zofia Stec podziękowała za pomoc, zaangażowanie i 

uczestnictwo w uroczystości odsłonięcia i poświęcenia pomnika wybudowanego w 

Rzeczycy Długiej dla uczczenia rocznicy.  

 

Ad. IX. Godz.1017 

Na tym zakończono obrady XXXVIII sesji Rady Gminy. 

 

Protokołował: 

Inspektor ds. obsługi Rady Gminy 

 

Piotr Chodur 

 

 

 

 

 
 

 


